
 

Flakstad kommune  

 
 

KOMMUNESTYRET 2019-2023 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Møtedato: 07.04.2020 Møtetid: Kl. 13:00-14:35 
    
Møtested: Rådhuset, Ramberg - 

Flakstad kommune 
Saksnr: 2020000101 

 
 
Følgende medlemmer møtte: Parti 
Bernt Kristian Windstad AP 
Hans Fredrik Sørdal AP 
Nina Seljeset AP 
Steinar Markus Friis FDL 
Einar B. Benjaminsen LL 
Cecilie Nygård Johnsen SP 
Jim-Raymond Olaisen SP 
Marit Kristin S. Johansen SP 
Trond E. Kroken SP 
Turid Helene Aksberg SP 
Niilo Nissinen SV 
 
 
 

Møteleder: Trond E. Kroken 

Møtesekretær: Solfrid Mariann Johnsen 

Fra adm. møtte: Rådmann Erling Sandnes 

Innkalling: Ok 

Saksliste: Spørretime tas inn som sak i hvert KS møte.Ok 

Orientering:  

Diverse:  

 
 
  



 

Saksliste: 
 
Sak nr. Sakstittel  
050/20 Godkjenning av protokoll  

051/20 Videreføring av loklae karantenebestemmelser for å 
begrense smitte av Corona 

 

052/20 Midlertidige skolelokaler - orientering status  

 
 
  



050/20: Godkjenning av protokoll 
 
Møteprotokollen fra forrige møte godkjennes slik den foreligger. 
 
 
07.04.2020 Kommunestyret 2019-2023  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS 2019-2023 - 050/20 Vedtak: 
Møteprotokollen godkjennes slik den foreligger. 
 
 
 
 

051/20: Videreføring av loklae karantenebestemmelser for å 
begrense smitte av Corona 

 
Rådmannens innstilling: 
Lokale bestemmelser for å begrense smitte av Corona virus vedtas gjeldende for perioden 
frå 7.april til og med 14.april 2020. 

 
 
07.04.2020 Kommunestyret 2019-2023  
Enstemmig vedtatt. 
 
KS 2019-2023 - 051/20 Vedtak: 
 
Lokale bestemmelser for å begrense smitte av Corona virus vedtas gjeldende for perioden 
frå 7.april til og med 14.april 2020. 

 
 
 
 

052/20: Midlertidige skolelokaler - orientering status 

 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyre tar orienteringene til etteretning. 

 
 
07.04.2020 Kommunestyret 2019-2023  
Før Napp skole tas i bruk igjen må nye analyser vise at for inneklima er helsemessig godt. 
En plan for dette utarbeides og legges fram for kommunestyret snarest. 

Forslaget trekkes. 

 
 
Før de rommene som det er påvist uaksepable verdier av mugg ved Napp skole tas i bruk 
igjen, må nye analyser vise at for inneklima er helsemessig godt. En plan for dette utarbeides 
og legges fram for kommunestyret snarest. 

Forslaget trekkes. 



 
Forslag fra ordfører SP Trond Kroken: 
Før de rommene som det er påvist uaksepable verdier av mugg ved Napp skole tas i bruk 
igjen, må nye analyser vise at for inneklima er helsemessig godt nok ved disse rommene. En 
plan for dette utarbeides og legges fram for kommunestyret snarest. 

 
Forslaget fra SP enstemmig vedtatt.  
 
KS 2019-2023 - 052/20 Vedtak: 
Før de rommene som det er påvist uaksepable verdier av mugg ved Napp skole tas i bruk 
igjen, må nye analyser vise at for inneklima er helsemessig godt nok ved disse rommene. En 
plan for dette utarbeides og legges fram for kommunestyret snarest. 
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